
Příspěvky od dětí 

 

Náš lyžařský výcvik se velmi povedl. 

Nestal se žádný  úraz ani průšvih. 

Na hotelu bylo hezky a bodování za úklid sice bylo přísné, ale přesto jsme sbírali hodně bodů. 

Nakonec jsme se asi naučili lyžovat všichni a budeme na to dlouho vzpomínat v dobrém… 

           Ondra Špale 

 

Lyžařský výcvik byl pro mě velký zážitek, protože jsem na horách ještě nebyl. Hotel byl skromný, ale 

strava to vynahradila. Lyžovali jsme dopoledne a odpoledne,  začátky byly těžké, ale nakonec jsme se 

naučili lyžovat všichni. Budeme mít spoustu úsměvných zážitků do konce života. 

                                                                David Kotrč 

  
 

 Uplynuly dva roky od doby, kdy jsme se povinně zúčastnili lyžařského kurzu v Krkonoších. A 

letos jsme se v menším počtu dobrovolně vrátili na místo činu… 

 Vyrazili jsme v sobotu 20.2. a měli jsme před sebou šest dní volno, šest dní plných lyžování, 

zábavy, kamarádů a zážitků. Po příjezdu jsme se ubytovali v hotelu Siréna. Ten se nám zapsal do 

paměti už tehdy při první návštěvě. Věcí, zejména holky, neměly málo a tak pokoje během týdne 

přetékaly kosmetikou a oblečením. První dny se lyžovalo docela špatně, protože občas pršelo, 

sněžilo. 

Z týdne jsme si nejvíce užili pokecy s kamarády, mlsání v cukrárně, diskotéky a samozřejmě i lyžování 

v posledních dnech. To nám počasí opravdu přálo, bylo jasno a lyžovalo se nádherně. Každý si z lyžáku 

přivezl své zážitky, každý bude na něco vzpomínat. Přežili jsme to naštěstí ve zdraví ( a můžeme se 

začít učit na přijímačky ,, hurá‘‘), všichni se vrátili domů a nikdo si nic nezlámal ( kromě jedněch lyží).      

Možná si celou akci ještě někdy zopakujeme a na místo činu se ukážeme za pár let. 

Zatím ahoj Krkonoše ! 

Hejnová Bára 9. ročník 

 


